



马来西亚·雪兰莪州 SELANGOR · MALAYSIA

首邦市力行国民型华文学校

(马来西亚教育部高表现学校)

“情牵 80·缘续力行”周年校庆晚宴暨校友回校日筹委会

MAJLIS MAKAN MALAM SEMPENA ULANG TAHUN SEKOLAH KE 80

DAN HARI ALUMNI

SEKOLAH JENIS KEBANGSAAN (CINA) LICK HUNG

SEKOLAH BERPRESTASI TINGGI (SBT) / HIGH PERFORMANCE SCHOOL

Jalan SS19/6,

47500, Subang Jaya,

Selangor Darul Ehsan,

Malaysia

Tel : +603-5635 1333

Email :

lickhung@gmail.com

“TO PERFORM, TO LEAD, TO BE THE BEST!”

编号：100-17/1/2/ (4)

日期：06.06.2018

致：各位家长/校友/热心人士

“情牵 80·缘续力行”特刊征求赞助

本校创校至今已 80 载。为配合 80 周年校庆晚宴暨校友回校日，董家协今年将出版一本全彩纪念特刊，内容包括：历史回顾、校友回忆录、校友圈联络站、学生成就、学生作品、教师感言、班级照片、活动介绍及家协活动等等。

2. 为减轻特刊制作费，筹委会诚心向家长、商家征求赞助，以刊登广告方式资助。详情如下：

| 类别 | 价钱 | 备注 |
|------|--------|----|
| 封底 | RM5000 | 彩色 |
| 封底内页 | RM3000 | |
| 全页 | RM1000 | |

3. 筹委会全体同仁衷心期待您的支持，希望各位本着热爱华教之心，为本刊作出贡献。广告赞助款额，可以现金或支票支付。

4. 除以广告方式赞助外，也欢迎乐捐。若有任何疑问，欢迎随时与筹委会主席钟业兴先生（电话：012-5095875）或家协主席萧秀玲女士（电话：0123315427）接洽。谢谢。

筹委会主席

钟业兴

敬启



马来西亚·雪兰莪州 SELANGOR · MALAYSIA

首邦市力行国民型华文学校
(马来西亚教育部高表现学校)

“情牵 80·踔厉力行” 周年校庆晚宴暨校友回校日筹委会
MAJLIS MAKAN MALAMSEMPENA ULANG TAHUN SEKOLAH KE 80
DAN HARI ALUMNI

SEKOLAH JENIS KEBANGSAAN (CINA) LICK HUNG
SEKOLAH BERPRESTASI TINGGI (SBT) / HIGH PERFORMANCE SCHOOL

Jalan SS19/8,
47500, Subang Jaya,
Selangor Darul Ehsan,
Malaysia
Tel : +603-5635 1333
Email :
lickhung@gmail.com

"TO PERFORM, TO LEAD, TO BE THE BEST!"

Reference: 100-17/1/2/ (4)

Date: 6 Jun 2018

Dear parents/alumni/members of the public,

REQUEST FOR SCHOOL MAGAZINE ADVERTISEMENT

It has been 80 years since the establishment of SJKC Lick Hung. The School Board of Governors and the Parent-Teacher Association will be publishing a magazine in conjunction with this celebration. The content of the magazine includes school history, memoirs of alumni, alumni's contact details, student achievements, students' works, teachers' testimonials, class photos, introduction to school activities, etc.

2. The organizing committee requests your generous contribution towards the publishing of this magazine. The magazine will be mainly illustrated with colour photographs. Sponsors shall have their advertisements published in colour. The payment can be made via cash or cheque. The details are as follow:

| Type | Price | Remarks |
|-------------------------|--------|---------|
| Back cover | RM5000 | Colour |
| Back cover (inner page) | RM3000 | |
| Inner pages | RM1000 | |

3. We also welcome monetary contributions. For further inquiries, kindly contact the chairman of the organizing committee Mr. Chong at 0125095875 or Ms. Siew Ling at 0123315427.

4. Your generous contributions and support is highly appreciated.

Thank you.

Chong Yap Hing
Organizing Committee Chairman